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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 4 juli 2022
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen GroenLinks
Ons kenmerk:  
 

Geachte heer, mevrouw,

Op 5 juni 2023 heeft de fractie van Groen Links schriftelijke vragen gesteld 
over het maaien Anjerstraat Hoogeveen
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Klopt het dat het perceel openbaar groen aan de Anjerstraat onlangs is 
gemaaid?

Het klopt dat deze toekomstige bouwkavels onlangs zijn gemaaid. 

2. Zo ja, hoe kan het dat er nu we nog midden in het broedseizoen zitten 
gemaaid is? Is het niet goed gebruik dat het maaien, snoeien enz 
tijdens het broedseizoen achterwege wordt gelaten?

Het beheer van braakliggende terreinen gaat in het broedseizoen door, om 
zo klachten en onveilige situaties op te lossen of te voorkomen. We werken 
volgens de richtlijnen van de wet natuurbescherming. Deze voorziet in de 
bescherming van natuurgebieden en verschillende planten en dier soorten. 

3. Was er een dringende noodzaak om juist nu het bewuste perceel te 
maaien?

Nee, een dringende noodzaak was er niet. Naar aanleiding van meldingen 
en klachten uit de directe omgeving, en het uitblijven van de bouw-
activiteiten zijn de werkzaamheden aan het huidige jaarprogramma 
toegevoegd. 

4. Wat wordt er gedaan om in de toekomst te voorkomen dat er tijdens 
het broedseizoen gemaaid en gesnoeid wordt? Dit met name omdat dit 
niet de eerste melding is die hier over binnen is gekomen. Vorig jaar 
speelde hetzelfde in de omgeving Schoklandstraat.

Bij alle werkzaamheden, die worden uitgevoerd, wordt rekening gehouden 
met de beschermde dier en plantensoorten. Omdat wij werken volgens de 
richtlijnen van de wet natuurbescherming kunnen wij werkzaamheden 
uitvoeren die het jaar rond in de planning staan. 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


